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Studentorganisasjonen ved  

Universitetet i Stavanger  

StOr - 971 340 738    

   

   

   

Saksliste Studentparlamentsmøte 07.09.2022   

Møtet starter 16.00 og varer til ca. 20:30. Møtet er i Rosenkildehusets øverste etasje.  

  

   

  

  

  

  

  

   

Tilstede fra studentparlamentet  

Jeffery, Igor, Marita, Jens Fredrik, Joar, Stefan, Marja, Ole, Gunnar. Christoffer og Jonas deltok digitalt.  

  

  

11/19 stemmeberettigede   
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Saksliste  

00/22   
 

Mat   16:00  

00/22  
 

Faste punkter på dagsorden  16:30  

31/22  
 

Supplering av parlamentsmedlemmer   17:00  

32/22  
 

Valg av tillitsvalgte  17:10  

33/22  
 

Valg av representanter til VT  17:30  

34/22  
 

Valg UiS Bistand   17:40  

35/22  
 

Møteplan   17:50   

00/22  
 

Pause   18:00   

36/22  
 

Fadder 2023 budsjett  18:10  

37/22  
 

Revidert budsjett StOr  18:30  

38/22  
 

Studentvalget   18:50  

39/22  
 

Diskusjonssak – åpne emner    19:00  

40/22  
 

Åpne fasiliteter for studenter   19:10  

00/22  
 

Pause  19:20  

41/22  
 

Resolusjon om AU og ansettelse  19:30  

42/22  
 

MSiS bønnerom   19:45  

43/22  
 

Økonomi og bærekraftsreglement  20:10  

00/22  
 

Eventuelt og møteevaluering   20:20  

* Tiden kan fravike fra sak til sak / Estimated time can deviate from case to case  

  

Hilsen Arbeidsutvalget, Studentorganisasjonen StOr ved Universitetet i Stavanger  

    

   

Joakim R. Ramsland  Sara Bianca Beitz  Jonas Molde Hollund  

Nestleder for læringsmiljø  Leder  Nestleder for utdanning  

                 



STUDENTPARLAMENTET  
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Konstituering  

  

Valg av møteleder, bisitter og tellekorps   

Arbeidsutvalget foreslår:  

- Møteleder: Magne Bartlett  
- Tellekorps: Organisasjonskonsulent og KK  

  

Godkjenning av innkalling.   

Godkjennes med eventuelle merknader som fremkommer i møtet   

  

Melding av saker under ‘’eventuelt’’.   

Eventuelle nye saker på dagsorden må godkjennes.   

  

Godkjenning av saksliste.   

  

Godkjenning av protokoll fra forrige møte i Studentparlamentet.   

Protokoll fra forrige møte er dessverre under arbeid, fordi organisasjonskonsulent er fraværende.    

  

Orienteringer; Nestleder for utdanning, nestleder for læringsmiljø, leder, fadderstyret, SiS, VT  
  

  

  

  

  

  

  

    

Forslag til vedtak:  

Valg av møteleder, innkalling, eventuelle saker, saksliste, dagsorden og protokoll godkjennes med de 

endringer som måtte fremkomme i møtet.    

 

Enstemmig vedtatt med eventuelt sak om paviljong 4 og mangelfull protokoll fra sist møte.  
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 Sak   31/22  Supplering av parlamentsrepresentanter  

Saksbehandler  Leder   

Vedlegg   Ingen   

     

Bakgrunn  

  

Det er nytt studieår noe som kan bety at listene har mistet representanter.   

  

I henhold til valgreglementet pkt. 2.10 skal supplering i Studentparlamentet skje slik at 

mandatfordelingen listene fikk under studentvalget ivaretas. Listen(e) som har tomme plasser skal 

selv innstille de kandidatene se ønsker supplert.   

  

Arbeidsutvalget har på forhånd forberedt listeledere på supplering.   

  

    

  

Forslag til vedtak fra listene 

VA: Ole Lunde erstatter Joakim Ramsland  

 

TN: Juliana, Mae og Kristine strykes  

Ny rekkefølge er Jens, Joar, Marita, Jonas, Muhammad, Ahmed, Thomas. TN mangler med 

dette representanter.  

 

ISU: Jeffery, Raymond, Wahaj strykes. Emad Omar og Pegah Se inn på listen.   

  

  

Enstemmig vedtatt.  

 

  

  

  

  



STUDENTPARLAMENTET  
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 Sak   32/22  Valg av tillitsvalgte   

Saksbehandler  Nestleder for utdanning   

Vedlegg   Ingen   

    

    

Bakgrunn  

I henhold til vedtektene skal Studentparlamentet på det siste møtet i vårsemesteret velge 

studentrepresentanter til universitetets sentrale styrer, råd og utvalg. Her ved:  

  

• Utdanningsutvalget  

• Læringsmiljøutvalget  

• Klagenemnda  

• Skikkethetsnemnda  

•  Valgstyret for tillitsvalgte 

•       Valgstyret  

  

Det skal velges representanter og vararepresentanter til følgende råd og utvalg på UiS, og det 

skal tilstrebes lik kjønnsfordeling til de ulike vervene. På valgmøte var det ikke tilstrekkelig med 

kandidater til alle tillitsvalgtverv. Listene og AU foreslår derfor kandidater på 

Studentparlamentsmøtet.  

  

  

VALGSTYRET  

Valgstyret skal blant annet forberede og administrere valget og utarbeide og godkjenne 

framdriftsplan for valgene. Dette gjelder valg som både er knyttet til UiS og studentvalget. 

Valgstyret har en fast studentrepresentant. Det skal velges følgende representanter:  

• 1 fast representant   

• 1 vararepresentant  

  

VALGSTYRET FOR TILLITSVALGTE   
  

Valgstyret fot tillitsvalgte godkjenner valg eller oppnevning av tillitsvalgte på fakultetsnivå.  

Nestleder for utdanning i StOr har fast plass i styret. Det skal velges følgende representanter   

• 2 fast representant   

• 2 vararepresentant  
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Valgstyret for tillitsvalgtordningen:   

Fast     

Fast     

Vara     

Vara    

  

Valgstyret:  

Fast  Maren Helberg Rong   

Vara    

  

  

  

Voteringsorden   

1. Sakene voteres over i sin helhet.   

2. Sakene voteres enkeltvis.  
  

  

  

  

  

Forslag til vedtak   

1. Studentparlamentet velger kandidatene foreslått av AU.  

2. Studentparlamentet velger kandidater oppnevnt under møtet.   

3. Arbeidsutvalget får fullmakt til å supplere ved behov.   

 

Enstemmig vedtatt.  

 

  



STUDENTPARLAMENTET  
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  Sak   33/22  Valg av representanter til Velferdstinget  

Saksbehandler  Leder   

Vedlegg   Ingen   

    

 

Bakgrunn  

 I henhold til Velferdstingets vedtekter § 4.3 Styret, har studentene ved UiS sju faste 

studentrepresentantplasser og sju vara studentrepresentantplasser i Velferdstingets styre. 

Representantene skal velges på første studentparlamentsmøte på høstsemesteret. Listene og AU 

foreslår kandidater på studentparlamentsmøtet. Det skal velges sju faste representanter og sju 

vararepresentanter i rekkefølge. Listene og AU foreslår kandidater på Studentparlamentsmøtet.  

Foreslåtte representanter fra Arbeidsutvalget:  

 

  Fast representant  Vara representant   

1  Joakim R. Ramsland   Benjamin Hagen  

2  Sara Bianca Beitz   Marja Pedersen 

3  Stefan Jekic     

4  Ole Lunde    

5  Knut Solvig    

6  Jakob Meyer Vevatne     

7  Anne Marie Sandbæk    

  

Voteringsorden   

1. Sakene voteres over i sin helhet.   

2. Sakene voteres enkeltvis.  
  

 Forslag til vedtak   

  

1. Studentparlamentet velger de foreslåtte kandidatene fra arbeidsutvalget og vararepresentanter i 

rekkefølge.   

2. Studentparlamentet velger kandidater oppnevnt under møtet.  

3. Arbeidsutvalget får fullmakt til å supplere inn representanter etter behov. 

 

Enstemmig vedtatt i sin helhet.   
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Sak   34/22  Valg UiS Bistand  

Saksbehandler  Leder   

Vedlegg   Ingen  

Bakgrunn  

  

I henhold til UiS Bistands vedtekter skal medlemmene til UiS Bistand velges av Studentparlamentet 

på valgmøtet i mai. Det fremkom ingen kandidater under valgmøte.    

  

  

  

  

  

Voteringsorden   

1. Sakene voteres over i sin helhet.   

2. Sakene voteres enkeltvis.  
  

  

Forslag til vedtak  

 

Studentparlamentet velger Maren Helberg Rong som leder av UiS Bistand.  

 

Studentparlamentet velger ***** som nestleder av UiS Bistand.  

 

Studentparlamentet velger Marita Helland og Afak Mansoor Khan som styremedlem av UiS Bistand.   

 

Enstemmig vedtatt.  

AU fikk fullmakt av parlamentet til å velge resterende kandidater under valgmøte. *  

  

  



STUDENTPARLAMENTET  
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Sak   35/22  Møteplan   

Saksbehandler  Leder   

Vedlegg   Ingen  

 

Bakgrunn  

  

Arbeidsutvalget foreslår følgende møteplan for Studentparlamentet, høsten 2022:  

  

Første møte: Onsdag 7. September  

Andre møte: Torsdag 27. Oktober  

Tredje møte: Torsdag 24. November  

  

  

  

  

  

   

  

  

Forslag til vedtak   

 

Studentparlamentet vedtar den foreslåtte møteplanen.   

Eventuell dato ble foreslått i møtet: 8 desember 

 

Enstemmig vedtatt med eventuelt ekstra møtedato.  
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Sak   36/22  Fadder 2023 Budsjett – lukket sak  

Saksbehandler  Fadderstyret 2023  

Vedlegg   Budsjett Fadder 2023   

  

  

Fadders budsjett er en lukket sak. Budsjettet sendes derfor kun til påmeldte 

parlamentsmedlemmer, og legges ikke med de ordinære sakspapirene.  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

   

  

  

  

  

  

Forslag til vedtak   

Studentparlamentet godkjenner budsjettet til Fadder med de endringer som måtte komme i møtet.   

 

Enstemmig vedtatt.  

 

  



STUDENTPARLAMENTET  
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Sak   37/22  Revidert budsjett StOr  

Saksbehandler  Leder  

Vedlegg   Revidert budsjett StOr 2022  

 

Bakgrunn   

I det reviderte budsjettet er det gjort endringer i både inntekter og utgifter, som resulterer i et 

overskudd på 325 000 som skal revideres inn i budsjettet.   

Vi har valgt å prioritere en mindre oppussing av studentenes hus på 150 000kr som i hovedsak 

innebærer nye stoler og en ny kaffemaskin (leasing avtale på lik linje med resten av UiS). Vi ønsker 

å gjøre det hyggeligere for studentene som oppholder seg på studentenes hus, særlig på bakgrunn av 

den stadige økende mengden studenter som tar seg til huset fordi de mister egne arealer i tråd med 

campusutviklingsplanen. Møblementet som finnes nå, er i høy grad slitt.   

Utover dette har vi spredt midlene jevnt i tråd med de målene vi har satt oss for året. Vi har prioritert 

midlene under kategoriene vi mener vil tilgodese flest, gjennom arrangementer for alle studenter 

(“sosiale arrangementer”). Tanken med utvidelsen av “AU” kategorien, er flere midler til store 

hytteturer for de tillitsvalgte og engasjerte, samt en ny studentmesse i forbindelse med valget i høst.   

Utgiftsposten som heter studentparlamentet innebærer parlamentsmøter og kostnader knyttet til det, 

så vel som seminarer og arrangementer med parlamentet, studentvalget og julebord. Her ønsker vi at 

økningen hovedsakelig skal gå til studentvalget og julebord.   

Vi har også foreslått en økning av sosialt støttefond med samme beløp som i fjor. Dette er midler 

som vil komme alle studenter til gode, gjennom å støtte linjeforeningene og studentorganisasjonenes 

arrangementer. Vi ønsker en revidering av retningslinjene for støttefondet denne høsten, for å sørge 

for at midlene fordeles så rettferdig som mulig.   
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Etter vårt forslag til revidering er resultatet det samme som det opprinnelige budsjettet for i år, med 

et lite overskudd på 1261,27 kr.   

Resultatene på konto er oppdatert samme dag som sakspapirene sendes ut, 31.08.2022.   

 

Forslag til vedtak  
  

Studentparlamentet vedtar revidert budsjett for 2022.   
 
SP flyttet 25 000 kroner fra Arbeidsutvalget til Sosialt Støttefond.  
 
Enstemmig vedtatt.  

  

  

  

  
  



STUDENTPARLAMENTET  
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Sak   38/22  Studentvalget  

Saksbehandler  Nestleder for læringsmiljø   

Vedlegg   Ingen  

    

Bakgrunn  

Parlamentsvalget nærmer seg (17. - 21. Oktober) og jeg ønsker å orientere parlamentet om status,  

ambisjoner og hva jeg ønsker av listene som stiller.   

  

Saken tas til orientering  
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Sak   39/22  Diskusjonssak – åpne emner   

Saksbehandler  ISU  

Vedlegg     

  

Bakgrunn  

ISU liste har på forhånd innsendt ønske om tema for diskusjon.   

 

Arbeidsutvalget orienterer om tematikken.   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



STUDENTPARLAMENTET  
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Sak   40/22  Åpne fasiliteter for studenter   

Saksbehandler  Leder  

Vedlegg   Infrastruktur oversikt   

  

  Bakgrunn:   

UiS sine campuser har mange ulike fasiliteter, med ulik grad av tilgjengelighet. 

Læringsmiljøutvalget har vedtatt at StOr skal lede en arbeidsgruppe med mål om å gjøre fasilitetene 

på UiS mer tilgjengelige for studenter. Arbeidsgruppen har nå laget en oversikt over relevante 

fasiliteter, og vurdert ulike utfordringer og løsninger knyttet til disse. Vi vil gjerne at parlamentet 

skal involveres gjennom et vedtak.   

Vi ønsker at parlamentet avgjør hvilke rom det er mest interessant å prioritere i denne prosessen.   

  Det er også mulig å komme med andre innspill ved siden av vedtaket.   

  

Vedlegget kan oppleves som forvirrende fordi det er et arbeidsdokument. Fasilitetene har ulik grad 

av tilgjengelighet - og ulike utfordringer tilknyttet åpenhet, noe som er kommentert i dokumentet. 

Fasilitetene som er markert som åpne er med i arbeidet av ulike hensyn, men kan sees bort fra i 

denne saken.   

  

Voteringsorden:  

Ved flere forslag settes forslagene opp mot hverandre i votering.   

  

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar at følgende fasiliteter skal prioriteres i arbeidet; 

Svømmehall  

Kinosal  

Skolekjøkken  

Black box – foreslått i møtet  

 

Enstemmig vedtatt i sin helhet.  
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Sak   41/22  Resolusjon om AU og ansettelse  

Saksbehandler  Venstrealliansen   

Vedlegg   Resolusjon   

  

Bakgrunn  

Arbeidsutvalget i StOr består av tre studenter og en organisasjonskonsulent der alle arbeider i en 

100% stilling. StOr har dermed totalt 400% arbeidskapasitet.   

Arbeidsutvalget har de siste årene sett en mangel på kapasitet. I forbindelse med institusjonens 

stadige vekst, øker også arbeidsmengden til arbeidsutvalget. Når vi sammenlikner med andre 

studentdemokrati på nasjonal basis ser vi at StOr er modent for en utvidelse.   

  

Vi ønsker likevel å understreke at det vil være et større prosjekt som innebærer reforhandling av 

avtalen med UiS, og derfor vil være både tids- og ressurskrevende. Det er også nødvendig å veie mot 

andre hensyn til for eksempel kontorplass.   

  

Vedtaket vil være i tråd med handlingsplanens punkt om å vurdere endringer i sammensetningen av 

vårt studentdemokrati.   

  

  

Forslag til vedtak  

• at det så raskt som mulig ansettes en person som delegeres oppgaver med formål om å redusere 

arbeidsmengden til AU.   

• at AU skal gis fullmakt i å utforme stillingsprosent og arbeidsoppgaver for å oppnå dette. En 

mulighet AU kan vurdere er å ansette en studentassistent. Dette vil bli dekket av 

utdanningsavdelingen i stedet for StOr.  

 

Enstemmig vedtatt.  

  

  

  
  



STUDENTPARLAMENTET  
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Sak   42/22  MSIS bønnerom   

Saksbehandler  Arbeidsutvalget  

Vedlegg   Msis + Msis english   

  

Bakgrunn:   

Studentorganisasjonen for muslimer i Stavanger- Msis ble i 2021 fratatt sitt bønnerom på bakgrunn av 

campusutvikling på UiS. Bønnerommet var et større klasserom i første etasje i Kjølv Egelands hus.  

Organisasjonen og de praktiserende muslimske studentene er svært misfornøyde med å ha mistet rommet, og 

ytrer behovet for at det tildeles et nytt rom med samme hensikt. I forbindelse med campusutviklingen 

omgjøres store deler av infrastrukturen på Ullandhaug, som innebærer at alle studentorganisasjonene mister 

sine rom. Dette er fordi det skal bygges nye arealer for studentaktivitet i det nye “velferdshuset” på lang sikt 

(2024).   

Arbeidsutvalget har bekymringer knyttet til kapasitet og presedens, men har arbeidet for å finne løsninger.   

Det finnes for tiden ett livssynsnøytralt rom i Arne Rettedals hus. Msis mener dette rommet ikke oppfyller 

ønskene til et eget bønnerom for praktiserende muslimer på UiS av flere grunner, blant annet av hensyn til 

plassering og utforming.   

Driftsenheten ved UiS har utstyrt "refleksjonsrommet” i KE med tepper og bøker for å møte behovet for et 

midlertidig rom.   

Studentparlamentet må gjennomføre et vedtak for å gi representant for Msis talerett i saken, i henhold til 

vedtektene §5.3.3 (4) litra g. Vedtaket krever ordinært flertall. Vi har valgt å ikke anvende åpningen i 5.3.3 

(5) for å unngå å behandle saken som en eventueltsak. Dette med hensyn til bl.a. tidsbruk.   

Voteringsorden  

Studentparlamentet voterer over forslagene i rekkefølge, inkludert eventuelle forslag som måtte komme 

under møtet. Forslagene som ligger med sakspapirene er ikke motstridende.   

  

Forslag 1. Arbeidsutvalgets forslag til vedtak  

Arbeidsutvalget skal jobbe for å optimalisere en midlertidig løsning for bønnerom til praktiserende muslimer 

ved UiS.   

Forslag 2. Innsendt forslag til vedtak  

Det bevilges et fast rom på minimum 30 kvm i Kjølv Egelands hus som skal brukes som et spirituelt rom.  

Rommet skal være åpent for både ansatte og studenter. Rommet skal være åpent for alle religioner.  
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Forslag 1 ble endret i møtet til: 

Arbeidsutvalget skal jobbe for å optimalisere en midlertidig løsning for bønnerom til praktiserende 

muslimer ved UiS frem til det er funnet en permanent løsning.   

 

Dette forslaget ble vedtatt enstemmig etter at forslag to falt.  

  



STUDENTPARLAMENTET  
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Sak   43/22  Revidering av økonomireglementet  

Saksbehandler  KK   

Vedlegg   

Revidert økonomireglement – financial 

regulations   

  

Økonomireglementet skal i henhold til vedtektene revideres årlig under det første møte på høstsemesteret.   

  

Voteringsorden:  

• Forslag 1 stemmes over. Faller forslag 1, faller saken.   

• Forslag 2 stemmes over.   

• Forslag 3 stemmes over hvis forslag 2 faller.   

  

Forslag til vedtak  

Forslag 1: Økonomireglementet åpnes   

Forslag 2: Studentparlamentet vedtar KK’s forslag i sin helhet Forslag 

3: Sakene voteres enkeltvis   
  

Endringsforslag 1 – Endre §2.2 – om revidering av økonomireglementet  

Endringsforslag 2 – Endre §3.1 – om bruken av debet-kort på vegne av StOr   

  

Studentparlamentet endret ordlyden i økonomireglementet fra betaling til transaksjon. Ut over dette 
var vedtaket enstemmig.  
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00/22 Eventuelle saker  

Paviljong 4  

Diskusjonssak om paviljong 4.  

Det ble diskutert 

  

Sharepoint til KK  

 

Arbeidsutvalget ønsker å gi kontroll og kvalitetskomiteen tilgang til vår interne fildeling i Sharepoint.   

 

Dette ble vedtatt.  

  

 

 

 

00/22 Møteevaluering   

 

Møt opp 

Mangel på stikkontakter  

Ønsker digitale forslagsark  

Sak om åpne emner bes om som vedtakssak til neste møte  

  

  

  

  

   

  


